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Dagsorden Punkt Ansvar  

A. Kommentar til referat Rettelser og kommentar til se-

neste referat fra 20. september 

2023 (1 bilag) 

  

Skolebestyrelsen spørger ind til om referatet fra skoleudviklingssamtalen er kommet. Det er det sta-

dig ikke. 

Ellers godkendt.  
a) Elevråd Orientering: 

Siden sidst mm. 
 10 

Der er valgt to elevrådsrepræsentanter til skolebestyrelsen. Shaymaa og Ella med Malou som supple-

ant.  

Elevrådet arbejder på at sende elever med til Landskonferencen.  
1. Indskolingsleder Maja Arbøll deltager i besty-

relsesmødet.  

Maja fortæller om sin begyndelse på Hother-

skolen med sin primære arbejdsopgave for 

Indskolingen og begge SFO’er samt HKL1 

 MAJ 30 

Maja præsenterede sig selv.  

Krudthuset har fokus på den positive fortælling og mere kommunikation til forældre. Der udsendes 

ugebrev hver uge. Der er samtidig indlagt fælles forberedelse til pædagogerne i SFO’en. 

Der er indført ny struktur i morgen SFO’en og tilført flere voksne.  

I SFO 2 er der efter henvendelser fra forældre fokus på mediepolitikken. Maja udleverede den nuvæ-

rende mediepolitik til skolebestyrelsesmedlemmerne. Politikken bliver sat på som punkt på kom-

mende skolebestyrelsesmøde torsdag den 7. december 2023. 

Maja er i gang med proceduren for kommende brobygning. Maja gennemgik årshjul for brobygning.  

Maja prøver at være meget synlig i indskolingen og har indført fællesforberedelse for henholdsvis 

dansk og matematiklærerne. Skolebestyrelsen roser Maja for synlig ledelse. René tilføjer, at Maja er 

begyndt rigtig godt på Hotherskolen, og at ledelsen er meget tilfredse.  
2. Grænsekrydsere 

Høringsrunde om prioritering af ”Grænsekryd-

sere” - elever til hvem forældre ansøger om 

optagelse på anden skole end distriktsskolen 

4 bilag 

 RT 30 

René udarbejder et høringssvar og sender til forvaltningen. 
3. Budgetopfølgning 

Budgetopfølgning nummer to (BOP 2) vurderes 

foreløbig til følgende økonomiske resultater ved 

kalenderårets udgang: Hotherskolen med et 

overskud på ca. 101.000 – SFO Krudthuset 

med et overskud på 63.000 samt Dagskolen 

med et underskud på 162.000 kroner.  

2 bilag 

 RT/TV 15 

Thomas gennemgik budgetopfølgning 2 for Hotherskolen, Krudthuset og Dagskolen. 

Overskuddet på Krudthuset er korrigeret til 12.000 kr.  



4. Sygefravær september 2023 

Sygefravær for september måned 2023 er Ho-

therskolen med 4,53 procent – SFO 4,71 pro-

cent og Dagskolen med størst fokus og med 

langtidssygemeldinger og en procent på 12.00. 

1 bilag 

 RT 5 

Taget til efterretning.  

5. Kostpolitik 

Det blev besluttet på seneste Skolebestyrelses-

møde, at dette punkt skulle drøftes  

1 bilag 

 Alle 20 

På afdelingsmøde i indskolingen blev elevernes madpakker debatteret. Der opleves meget sukker i 

madpakkerne. Indskolingen stiller samtidig spørgsmålstegn ved udvalget i kantinen. Skolebestyrel-

sen ønsker at se nærmere på udvalget i kantinen. Vi vil spørge sundhedsplejersken om rådgivning 

vedr. udvalget i kantinen til skolebestyrelsen.  

6. Meddelelser:     

 a) SB Formand 

• Lærernes Dag 5. oktober 2023 

Orientering: 

Siden sidst mm. 

CBG 

 

10 

Christian, Camilla og Christine modtog personalet med flag og rød løber på Lærerens dag. Skolebe-

styrelsen havde en god oplevelse. 

Forslag til næste år er at have en happening i personalerummet. Dette for at gøre noget nyt og an-

derledes. Skolebestyrelsen kunne også engagere eleverne i fejringen af personalet.  

Skolebestyrelsen vil gerne have Lærerens dag på som punkt til augustmødet 2024.  

 b) Ledelsen  

• Høringssvar fra bestyrelsen til Inklusions-

strategien i Stevns Kommune (1 bilag) 

• RT deltog i ekstraordinært forældremøde i 

4A (trivsel) den 2. oktober 2023. RT giver 

referat af indholdet fra mødet 

• Skolernes motionsdag den 13. oktober 

2023 

• Berlin lejrtur uge 40 for 8 årgang. TV del-

tog 

• Workshop 2 afholdes den 12. oktober – 

Mere tid til kerneopgaven 

• Positivt svar fra Stevns Brands Fond på kr. 

37.000 til 15 Ipads til Velkomstklasserne 

Orientering: 

Siden sidst mm. 

RT/TV 

 

15 

René sender skolebestyrelsens høringssvar vedr. Inklusionsstrategien til forvaltningen torsdag den 

11. oktober 2023.  

 

René orienterede om ekstraordinært forældremøde i 4A. Den del tog en halv time. 

 

Thomas har været med 8. årgang og personale på lejrskole i Berlin. Turen gik rigtig godt. 

 

Til workshop 2 – mere tid til kerneopgaven - deltager 5 medarbejdere fra Hotherskolen/Dagskolen. 

 

Hotherskolen har fra Stevns Brands Fond fået tildelt 37.000 kr. til indkøb af 15 iPads til velkomst-

klasserne.  

 b) Medarbejdere 

 

Orientering: 

Siden sidst mm. 

KB/BT 10 

Personalet er påvirket af, at PPR er under pres.  

Personalet takker skolebestyrelsen for modtagelsen 5. oktober på Lærerens dag.  

7. Eventuelt 

 

  5 

Medlemmer i skolebestyrelsen vil mødes efter lille dialogmøde den 31. oktober 2023, hvor de vil 

drøfte situationen på Dagskolen samt handlemuligheder.  

Punkter til næste skolebestyrelsesmøde torsdag den 7. december 2023: 

• SFO’ens mediepolitik.  

 


